
Referat fra Styremøte i Kor é Vi, 14.06.21 - Teamsmøte 

Deltakere: Nina E. Andresen, Rolf A. Molland, Eli Moe, Audun F. Solheim, Oddbjørg Smaadal, Tove 

Værnes. 

1. Godkjenning av referat fra styremøte 26.05.21.  Godkjent. 

2. Orienteringer: 

Eli har snakket med Korforbundet om refusjoner uten at det har vært øvinger.  Det kan 

muligens bli noe refusjon.  Eli følger opp dette. 

3. Økomomi:  

Oddbjørg informerer om at ca 3000 kr er mottatt fra Korforbundet.  «Koronamidler». 

Det går fint i Blondehuset.  God inntjening. 

De aller fleste har betalt kontingent.  Må sende purring til noen få. 

4. Blondehuset: 

Henvendelsen fra Arboretet om utvidede åpningstider, innspill fra medlemsmøtet 9. juni 21, 

og henvendelse fra et par medlemmer i etterkant av møtet. 

Styret har medlemsmøtets standpunkt til å gi tilbakemelding til Arboretet at vi ønsker å 

fortsette som før i Blondehuset.  Vi ønsker ikke utvidet aktivitet.  Dette er også i hht styrets 

foreløpige vedtak av 26.05.21. 

Om veien videre – Blondehus eller ikke Blondehus fra 2022, tas opp i et medlemsmøte når 

høstsemesteret er i gang. 

Rolf ønsker ikke fortsette som Blondehusansvarlig fra 2022, og Nina vil ta kontakt med 

valgkomiteén v/Åshild slik at arbeidet med å finne en erstatter kan starte opp. 

 

Dersom Arboretets venner sier opp avtalen med koret ved at de fastholder at økning i 

åpningstider skal gjennomføres, må alternative inntektskilder til koret vurderes.  

 

- Rolf sender snarest et svar til Arboretets venner v. Fredrik Sørvig.  

Det er i etterkant av medlemsmøtet kommet skriftlige innspill til styret fra noen få 

medlemmer i koret. Et av medlemmene ber om at vi arrangerer ekstraordinært årsmøte for å 

ta tilling til om vi skal si opp avtalen med Blondehuset.  Etter styrets vurdering (jfr korets 

vedtekter) vil det være nok med et medlemsmøte eller på annet vis få en forankring i 

medlemsmassen.  Styret vil derfor kalle inn til et medlemsmøte etter sommeren – dato er 

satt til 15. september kl 18:00 (i forkant av korøvelsen, med mulighet for senere oppstart av 

selve øvelsen), slik at spørsmålet kan tas opp til vurdering i god tid før evt. ny kontrakt med 

Arboretet skal inngås.  Vi har kanskje allerede fått svar fra Arboretet og på det tidspunkt.  

Nina tar kontakt med aktuelle medlemmer og gir tilbakemeldinger pr. telefon. 

5. Koraktivitet i koronatid: Ingen saker. 

6. Eventuelt: 

Neste styremøte onsdag 18. august.  Eli hører om Kanalveien er et alternativ (kirken hvis 

ikke). 

Rolf undersøker om sortimentet i Blondehuset skal utvides med nudler/supper som skal 

blandes med vann. 

Medaljeoversikt tas opp neste styremøte. 

15.06.21 Tove (referent) 

 


